
 

 Rozpoczęcie obrad o godz. 10 00                                                          

Zakończenie obrad o godz. 12 25 

 

 

     P R O T O K Ó Ł   Nr  XXV /2005  

SESJI   RADY  GMINY  USTKA 

 
odbytej w dniu  22 kwietnia 2005 r  w  sali sesyjnej  

URZĘDU  GMINY  USTKA 

 

                 Przewodniczący Rady Gminy – Waldemar Gąsiorski otworzył  
XXV obrady Sesji. Po powitaniu  radnych, Sołtysów, zaproszonych gości i 
pracowników Urzędu  Gminy,   oświadczył,  iŜ zgodnie z listą obecności  w 
posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co stanowi kworum do podejmowania 
prawomocnych decyzji 
 
Radny nieobecny : Marian Szumski 

 
Lista obecności  radnych stanowi zał. Nr 1 do protokołu. 
Lista obecności  sołtysów stanowi zał. Nr 2 do protokołu 
Lista obecności gości zaproszonych stanowi zał. Nr 3 do protokołu 

 
 
Przed przystąpieniem do przedstawienia  projektu  porządku 

obrad,  Rada Gminy uczciła minutą ciszy pamięć zmarłego PapieŜa 
Jana Pawła II. 

 
 Następnie Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski udzielił 
głosu Wójtowi Gminy.  

 
 

Tomasz Wszółkowski Wójt Gminy 
- proszę  o zdjęcie z porządku obrad w punkcie 6 p.pkt 1 proj. uchwały w spr. 
uzgodnienia    oglądowej      granicy    pasa     ochronnego     wybrzeŜa     morskiego  
i  wprowadzenie do porządku obrad w dniu dzisiejszym w punkcie 9 p.pkt 5  proj. 
uchwały w spr. upamiętnienia Ŝycia i osiągnięć twórczych Pana Eugeniusza 
Michalskiego. 
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Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski  
- w związku z propozycją Pana Wójta , poddał pod głosowanie wniosek  
o treści: 

 
> w punkcie 6 zdjąć z porządku obrad p.pkt 1) i w punkcie 9 
Podjęcie uchwał wprowadzić p.pkt 5) o brzmieniu:   

 
5). w spr. upamiętnienia Ŝycia i osiągnięć twórczych Pana 

Eugeniusza Michalskiego  
 
 

Głosowało   - 14 
 
Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
W wyni ku przeprowadzonego głosowania Przewodniczący 
Rady Gminy  stwierdził, iŜ  Rada Gminy jednogłośnie    
przyjęła w/w zmiany do porządku obrad.   

 
 

W związku z   brakiem   uwag do porządku obrad,   
Przewodniczący   Rady   Gminy  Waldemar Gąsior ski 
poddał pod głosowanie proponowany  porządek obrad 
wraz z w/w zmianą. 

  

Głosowało   - 14 
 
Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Przewodniczący 
Rady Gminy  stwierdził, iŜ  Rada Gminy jednogłośnie    
przyjęła następujący   
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Porządek obrad: 

 
 1. Sprawy regulaminowe:  

a/ otwarcie sesji  
b/ zatwierdzenie prawomocności obrad 
c/ zatwierdzenie porządku obrad 
d/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

 
2.Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 
3. Sprawozdan ie z realizacji zadań MG OPS w Ustce za okres od 

01 stycznia 2005 r do 31 marca 2005 r z terenu Gmin y Ustka.  
 

4. Interpelacje i zapytania.  
 

5.Występ artystyczny dzieci ze szkoły podstawowej  w 
Charnowie.  

 
6. Podjęcie uchwał planistycznych: 

 
1). w spr. przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Ustka dla części terenów 
połoŜonych w obrębie geodezyjnym Dębina i Rowy w 
gminie Ustka  

 
2)   w spr. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospod arowania przestrzennego dla działek ; Nr 63, 
63/1, 64, 65, 66, 67, 68, 69, 71, 72, 73, 74, 75, 76 
połoŜonych w obrębie geodezyjnym Dębina oraz działki Nr 
248 i części działki Nr 17 L połoŜonych w obrębie 
geodezyjnym Rowy w gminie Ustka  

 
7. Podjęcie uchwał: 

 
1). w spr. zawarcia porozumienia  pomiędzy Gminą Wiejską 

Ustka, a Samorządem Województwa Pomorskiego w spr. 
realizacji zadań w zakresie ochrony zdrowia Obywateli 
polegającego na dofinansowaniu zakupu karetki 
wypadkowej dla Stacji Pogotowia w Słupsku, podstacja 
Ustka  
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2). w spr. zmiany uchwały Nr IV/33/2000 Rady Gminy Ustka z 
dnia 30 czerwca 2000 r w spr. współdziałania Gminy Ustka 
z Gminą Miejską Słupsk w zakresie utrzymywania 
wysypisk odpadów komunalnych i utylizacji odpadów 
komunalnych  

 
3). o zmi anie uchwały w spr. uchwalenia budŜetu gminy na 
2005 r oraz w spr. zmian w budŜecie gminy  2005 r 

 
8. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budŜetu na 2004 r – 

absolutorium  
- podjęcie uchwały 

 
9. Podjęcie uchwał  : 

 
1). w spr. wystąpienia Gminy Ustka ze Stowarzyszenia Gmin 
Rzeczypospolitej Polskiej „EUROREGION BAŁTYK” 

 
2). w spr. wystąpienia Gminy Ustka ze Stowarzyszenia pod 

nazwą Związek Miast i Gmin Dorzecza Rzeki Słupi i 
Łupawy 

 
3). zmieniającej Uchwałę Nr VI/49/2003 Rady Gminy Ustka z 

dnia 26 lutego 2003 r w spr. ustalenia liczby punkt ów 
sprzedaŜy napojów alkoholowych przeznaczonych do 
spoŜycia w miejscu i poza miejscem sprzedaŜy 

 
4). w spr. szczegółowych zasad i trybu przyznawania 

dorocznych nagród za osiągnięcia w dziedzinie 
twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony 
kultury oraz ich wysokości 

 
5).  w spr. upamiętnienia Ŝycia i osiągnięć twórczych Pana 

Eugeniusza Michalskiego  
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10. Podjęcie uchwały w spr. scalenia i podziału nieruchomości 
obszaru oznaczonego cyfrą rzymską „I” w miejscowym 
planie  zagospodarowania części obszaru  wsi Przewłoka 
w Gminie Ustka zatwierdzonego Uchwałą Rady Gminy 
Ustka Nr XII/106/2003 z dnia 10.10.2003 r, opublikowaną w 
Dz. U. Województwa Pomorskiego Nr 145, poz. 2581 z 
dnia 20.11.  2003 r.  
 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania  
 

12. Wolne wnioski i informacje.  
 

13.  Zakończenie obrad. 
 
 
 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, Ŝe do 
dnia dzisiejszego nie wpłynęły Ŝadne uwagi do protokołu z 
ostatniej Sesji w związku z tym poddał pod głosowanie : 

 
 

Protokół  Nr XXIV/2005  Sesji  Rady  Gminy  Ustka  odbytej  w dniu 
11 marca  2005 r. 

 

Głosowało   - 14 
 
Za    - 13 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów   
przyjęła Protokół Nr XXIV/2005 z dnia  11 marca 200 5 r 
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Ad. 2.  W dalszej części obrad Przewodniczący Rady udzielił głosu  
Wójtowi Gminy , który przedstawił sprawozdanie z 
działalności w okresie międzysesyjnym za okres od 11 
marca  200 5 r  do dnia   21  kwietnia    200 5 r 

 Treść sprawozdania s tanowi zał. Nr 4 do protokołu. 
  
  Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski 

 - zwrócił się z zapytaniem czy są pytania do Pana Wójta w zakresie 
przedstawionego sprawozdania 

  
 
Radna Jadwiga Fudala 
-w imieniu Zarządu Stowarzyszenia Turystycznego „KLIF” złoŜyła 
podziękowanie Panu Wójtowi za pomoc w uczestnictwie w V 
Międzynarodowych Targach Turystyki, Sportu i Wypoczynku w 
Opolu 
 
 
W związku z brakiem zapytań kierowanych do Pana  Wójta 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie: 

   
 

 Sprawozdanie Wójta z dz iałalności w okresie 
międzysesyjnym tj. od dnia od  dnia 11 marca 200 5 r do 21 
kwietnia   2005 r  

 

Głosowało   - 14 
 

Za    - 12 
Przeciw   -  2 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów 
przyjęła sprawozdanie Wójta z działalności w okresie 
międzysesyjnym .  
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Ad. 3. Sprawozdanie z realizacji zadań MG OPS w Ustce za okres 
od 01 stycznia 2005 r do 31 marca 200 5 r z terenu Gminy 
Ustka.  

 
 
  Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu Pani Alicji 

Roguszczak Kierownikowi MG OPS w Ustce, która 
przedstawiła Sprawozdanie z realizacji zadań MG OPS w 
Ustce za okres od 01 stycznia 2005 r do 31 marca 20 05 r z 
terenu Gminy Ustka.  

 Treść sprawozdania stanowi zał. Nr 5 do niniejszego protokołu. 
 
 

W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady Gminy 
stwierdził, iŜ Rada Gminy przyjęła przez aklamację 
sprawozdanie MG OPS w Ustce.  
 

 
 
Ad. 4. Interpelacje i zapytania.  
 
  W przedmiocie sprawy głos zabrali: 
 
 
  Radny Bernard Lipczyński  

- zgodnie z sugestią Pani Sekretarz , która w odpowiedzi na moje interpelacje 
czy  zapytania pisane  do Wójta , mówi, Ŝe tylko raz moŜna w tej kwestii 
zadawać pytania, chciałbym  zwrócić się z zapytaniem do Wójta i proszę o 
dokładny zapis w protokole. 
„Panie Wójcie dlaczego Pan nie wyegzekwował kar umownych w kwocie 
595.642 zł  od Firmy „BETA – STYL” w Przewłoce Sp. z o.o. pomimo, Ŝe 
poinformował Pan tą  Firmę w piśmie z dnia 30-09-2003 r , Ŝe zgodnie z 
zawartą umową musi taką kwotę naliczyć. Domniemam, Ŝe uszczuplił 
Pan dochody budŜetu gminy. Sprawa dotyczyła robót w Dębinie” 
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Radny Piotr Czerwonka 
1. miał być wykonany plac przed sklepem GS w Wytownie  w 

porozumieniu z Prezesem GS”Sch”. Co dalej z tą sprawą. 
 
2. ustawić znak ograniczający prędkość do 40 km /godz. w m. Wytowno 

od strony Ustki (przy zielonej tablicy) 
 
 

Sołtys wsi Pęplino Kazimierz Piątek 
- droga powiatowa w Pęplinie była łatana częściowo przez Powiat lecz 
dalej są dziury. Byłem w Powiecie i poinformowano mnie, Ŝe nie mają  
materiału . 
 
 
W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący Rady 
zamknął punkt 4 porządku obrad. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski  ogłosił 10 min 
przerwę w obradach Rady tj. od godz. 10 50   do godz. 11 00 
 

Po przerwie Rada wznowiła obrady realizując dalszy porządek obrad. 
  
 
 
Ad. 5. W kolejnym punkcie porządku obrad odbył się występ 

artystyczny dzieci ze szkoły podstawowej  w Charnowie . 
 
 
 Po odbytym występie Przewodniczący Rady Gminy przeprosił 

zebranych za zbyt długą prezentację szkoły w Charnowie 
stwierdzając, iŜ ma świadomość iŜ Sesja nie jest od tego by oglądać 
występy. Ponadto poinformował , iŜ przeprowadził rozmowy z 
Dyrektorem ZOEAS by następne prezentacje dzieci  ze szkół nie 
trwały dłuŜej niŜ 20 min. 

 
 
 
Ad. 6. Przewodniczący Rady Gminy przedstawił: 
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- proj. uchwały w spr.  przystąpienia do sporządzenia 
zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Ustka dla 
części terenów połoŜonych w obrębie geodezyjnym 
Dębina i Rowy w gminie Ustka 

 
 
Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj.  uchwały.  
 

 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

 
W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 
 

Głosowało   - 14 
 
Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie  podjęła 
Uchwałę Nr XXV/265/2005 stanowiącą zał. Nr 6 do 
niniejszego protokołu. 
 

 
 

– proj. uchwały w spr.  przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dla działek ; Nr 63, 63/1, 64, 65, 66, 67, 68, 69, 71, 72, 
73, 74, 75, 76 połoŜonych w obrębie geodezyjnym 
Dębina oraz działki Nr 248 i części działki Nr 17 L 
połoŜonych w obrębie geodezyjnym Rowy w gminie 
Ustka  

   
 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie niniejszy proj. uchwały.  
 

 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

 
W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 
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Głosowało   - 14 
 
Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie  podjęła 
Uchwałę Nr XXV/266/2005 stanowiącą zał. Nr 7 do 
niniejszego protokołu. 
 
 
 

 
Ad. 7.  Podjęcie uchwał: 
 
 Przewodniczący Rady Gminy przedstawił: 
 
 

- proj. uchwały w spr. zawarcia porozumienia  pomiędzy 
Gminą Wiejską Ustka, a Samorządem Województwa 
Pomorskiego w spr. realizacji zadań w zakresie ochrony 
zdrowia Obywateli polegającego na dofinansowaniu 
zakupu karetki wypadkowej dla Stacji Pogotowia w 
Słupsku, podstacja Ustka 

 
 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały  

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 
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Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie niniejszy proj. uchwały.  
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

 
W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 
 

Głosowało   - 14 
 
Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie  podjęła 
Uchwałę Nr XXV/267/2005 stanowiącą zał. Nr 8 do 
niniejszego protokołu. 

 
 

 
 – proj. uchwały w spr.  zmiany uchwały Nr IV/33/2000 Rady 

Gminy Ustka z dnia 30 czerwca 2000 r w spr. 
współdziałania Gminy Ustka z Gminą Miejską Słupsk w 
zakresie utrzymywania wysypisk odpadów komunalnych 
i utylizacji odpadów komunalnych  

 
 

 
Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie niniejszy proj. uchwały.  
 

 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

 
 
    Radny Andrzej Zawada 

  - w związku z tym , iŜ mogą zmienić się znacząco  kwoty  w zakresie 
utrzymania wysypisk  , składam wniosek do Komisji Rewizyjnej   by 
przeanalizowała  szczegółowo kalkulację kosztów 

 
 

W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 

Głosowało   - 14 
 
Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie   podjęła 
Uchwałę Nr XXV/268/2005 stanowiącą zał. Nr 9 do 
niniejszego protokołu. 

 
 

- proj. uchwały  w spr.  o zmianie uchwały w spr. 
uchwalenia budŜetu gminy na 2005 r oraz w spr. zmian w 
budŜecie gminy  2005 r 
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Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała negatywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie  niniejszy proj. uchwały.  
 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

 
W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 
 

 

Głosowało   - 14 
 
 

Za    - 13 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów  
podjęła Uchwałę Nr XV/269/2005 stanowiącą zał. Nr 10 do 
niniejszego protokołu. 
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Ad. 8.  Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budŜetu gminy za 
2004 r  - absolutorium  

 - podjęcie uchwały 
 
 

W przedmiocie sprawy Przewodniczący Rady Gminy Waldemar 
Gąsiorski oddał głos  Komisji Rewizyjnej . 

 
 

Radna Maria Drzazgowska Zastępca Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej 
- odczytała  wniosek Komisji Rewizyjnej do Rady Gminy 
Ustka z dnia 06 -04-2005 r  tj. Komisja Rewizyjna opiniuje 
pozytywnie wykon anie budŜetu gminy za rok 2004 i 
wnioskuje o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy z  tego 
tytułu. Następnie radna odczytała uzasadnienie wniosku. 
Treść wniosków wraz z uzasadnieniem do RIO i Rady Gminy stanowi 
zał. Nr 11 do niniejszego protokołu 
 

 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski 
- przedstawił Uchwałę Nr 82/II/2005 składu orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 18 kwietnia 2005 
r w spr. pozytywnej opinii wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 
Ustka  o udzielenie absolutorium  Wójtowi Gminy z tytułu wykonania 
budŜetu za 2004 r zgodnie z zał. Nr 12 do niniejszego protokołu.  
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski 
- poddał pod głosowanie wniosek Komisji Rewizyjnej : 

 
 

Wniosek Komisji Rewizyjnej  
 
Komisja Rewizyjna opiniuje pozytywnie wykonanie 
budŜetu gminy za rok 2004 i wnioskuje o udzielenie 
absolutorium Wójtowi Gminy z tego tytułu 
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Głosowało   - 14 
 
Za    -         11 
Przeciw   -  2 
Wstrzymało się  -  1 
 

 
 

W  wyni ku głosowania Przewodniczący Rady Gminy 
stwierdził, iŜ Rada Gminy większością głosów przyjęła   
wniosek Komisji Rewizyjnej  

 
 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski 
oddał głos Wiceprzewodniczącemu Rady Gminy. 
 
 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan śabiński 
- przedstawił Uchwałę Nr 55/II/2005 składu orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 11 kwietnia 2005 
r  w spr. opinii o sprawozdaniu z wykonania budŜetu  Gminy Ustka za 
2004 r . 
Treść uchwały RIO stanowi zał. Nr 13 do niniejszego protokołu.  
 

 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do sprawozdania z wykonania budŜetu za 
2004 r 

 
 

W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie niŜej  wymieniony  proj. uchwały 

 
 

 
- proj. uchwały w spr. rozpatrzenia sprawozdania z 
wykonania budŜetu za 2004 r oraz udzielenia 
absolutorium Wójtowi  z tego tytułu 
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Głosowało   - 14 
 
Za    - 10 
Przeciw   -  2 
Wstrzymało się  -  2 
 
 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów 
podjęła Uchwałę Nr XXV/270/2005 stanowiącą zał. Nr 14 do 
niniejszego protokołu. 

 
 

Przewodniczący Rady Waldemar Gąsiorski poinformował, iŜ 
Rada Gminy udziela absolutorium Panu Wójtowi za wykonany 
budŜet  2004 r , a następnie złoŜył gratulacje  Panu Wójtowi .  
 
 
Wójt Gminy Tomasz Wszółkowski złoŜył podziękowania radnym, 
stwierdzając, iŜ  zadania zaplanowane na 2004 r zostały 
wykonane  . 
 
 

 
Ad. 9.  Podjęcie uchwał: 
 
 
 Przewodniczący Rady Gminy przedstawił: 
 
 

- proj. uchwały  w spr. wystąpienia Gminy Ustka ze 
Stowarzyszenia Gmin Rzeczypospolitej Polskiej 
„EUROREGION   BAŁTYK” 

 
 

 
Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie  niniejszy proj. uchwały.  
 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

 
W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 
 

 

Głosowało   - 14 
 
 

Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie  podjęła 
Uchwałę Nr XXV/271/2005 stanowiącą zał. Nr 15 do 
niniejs zego protokołu. 

 
 
 

- proj. uchwały w spr. wystąpienia Gminy Ustka ze 
Stowarzyszenia pod nazwą Związek Miast i Gmin Dorzecza 
Rzeki Słupi i Łupawy 

 



 
 

- 19 – 
 

 
Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie  niniejszy proj. uchwały  

 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

 
W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały  

 
 

Głosowało   - 14 
 
 

Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie  podjęła 
Uchwałę Nr XXV/272/2005 stanowiącą zał. Nr 16 do 
niniejszego protokołu. 
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- proj. uchwały zmieniającej Uchwałę Nr VI/49/2003 Rady 

Gminy Ustka z dnia 26 lutego 2003 r w spr. ustaleni a 
liczby punktów sprzedaŜy napojów alkoholowych 
przeznaczonych do spoŜycia w miejscu i poza miejscem 
sprzedaŜy 

 
 
 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie  niniejszy proj. uchwały.  

 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

 
W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 

Głosowało   - 14 
 
 

Za    - 11 
Przeciw   -  1 
Wstrzymało się  -  2 

 



 

- 21 – 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów  
podjęła Uchwałę Nr XXV/273/2005 stanowiącą zał. Nr 17 do 
niniejszego protokołu. 
 
 

 
- proj. uchwały w spr. szczegółowych zasad i trybu 
przyznawania dorocznych nagród za osiągnięcia w 
dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i 
ochrony kultury oraz ich wysokości 

 
 
 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie  niniejszy proj. uchwały.  

 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

 
W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 
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Głosowało   - 14 
 
 

Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie  podjęła 
Uchwałę Nr XXV/274/2005 stanowiącą zał. Nr 18 do 
niniejszego protokołu. 

 
 
 

- proj. uchwały w spr. upamiętnienia Ŝycia i osiągnięć 
twórczych Pana Eugeniusza Michalskiego  

 
 
 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie  niniejszy proj. uchwały.  

 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 
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W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 
 

Głosowało   - 14 
 
 

Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów  
podjęła Uchwałę Nr XXV/275/2005 stanowiącą zał. Nr 19 do 
niniejszego protokołu. 
 
 
 

Ad. 10. Przewodniczący Rady Gminy przedstawił: 
 
 

- proj. uchwały w spr. scalen ia i podziału nieruchomości 
obszaru oznaczonego cyfrą rzymską „I” w miejscowym 
planie  zagospodarowania części obszaru  wsi 
Przewłoka w Gminie Ustka zatwierdzonego Uchwałą 
Rady Gminy Ustka Nr XII/106/2003 z dnia 10.10.2003 r, 
opublikowaną w Dz. U. Województwa Pomorskiego Nr 
145, poz. 2581 z dnia 20.11.  2003 r.  

 
 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 
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Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie  niniejszy proj. uchwały.  

 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

 
 
    Radny Bernard Lipczyński 

- na Komisji Rewizyjnej był wniosek i były trzy pytania . Proszę o 
przeczytanie tego wniosku i ustosunkowanie się Radcy Prawnego 

 
 
    Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski 

 - wniosek Komisji Rewizyjnej został uwzględniony w uzasadnieniu 
i wszyscy Radni dzisiaj otrzymali taki dokument 

 
 
    Jerzy Ziółkowski Radca Prawny 

 - w uzasadnieniu Pan Wójt wniósł punkt13 autopoprawkę do 
uzasadnienia , który mówi, Ŝe uŜyte w § 2 lit. c projektu uchwały 
określenie „drogi tymczasowe” oznacza drogi odpowiadające 
wymogom obowiązującego prawa miejscowego i przepisom 
szczególnym dotyczącym dróg bez połoŜenia na nich ostatniej 
przepuszczalnej warstwy nawierzchniowej. Jest to informacja 
zgodna z tym jaka była przekazywana uczestnikom scalenia . 
Wątpliwość, którą mieli radni została zawarta w tym punkcie. 
 
 
Radny Bernard Lipczyński 
- ustawa o gospodarce nieruchomościami w sytuacji scalenia i 
podziału nieruchomości uzaleŜnia naliczanie  opłaty adiacenckiej od 
zakresu infrastruktury stanowiącej moŜliwość podłączenia lub 
korzystania  z dróg   wynikających zgodnie z miejscowym planem 
zagospodarowania .Plan mówi jaka droga powinna być wykonana. 
W związku z tym  jeŜeli uczestnicy scalenia i podziału teraz  zapłacą 
opłaty adiacenckie  za niewykonaną  drogę  to znaczy, Ŝe jeszcze raz 
opłata adiacencka będzie naliczana po wykonaniu drogi. Ci 
uczestnicy poniosą dodatkowe koszty. 
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   Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski 
- uwaŜam, Ŝe zapis jest prawidłowy. Nie moŜna wykonywać dróg  o 
nawierzchni trwałej (asfalt, polbruk)  w tej chwili przed wejściem 
inwestora na budowę poniewaŜ nawierzchnie dróg mogą być 
zniszczone.  Na trwałe nawierzchnie dróg czekają inni mieszkańcy 
gminy  od kilkudziesięciu lat . Tok wypowiedzi  przerwał radny 
Bernard Lipczyński.  JeŜeli Pan uwaŜa, Ŝe w tej uchwale jest 
złamane  prawo to proszę zgłosić do Naczelnego Sądu 
Administracyjnego. 
Następnie Przewodniczący Rady zabrał  głos radnemu 
Lipczyńskiemu  

 
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyŜej wymieniony  proj. 
uchwały 

 
 

Głosowało   - 14 
 
 

Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie   podjęła 
Uchwałę Nr XXV/276/2005 stanowiącą zał. Nr 20 do 
niniejszego protokołu. 
 
 
 

Ad. 11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania:  
 
 
 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania udzieli ł Wójt 
Tomasz Wszółkowski 
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Odpowiedź na zapytanie Sołtysa wsi Pęplino Kazimierza Piątek 
- w spr. naprawy drogi powiatowej w Pęplinie. 
 
 

Wniosek w spr. naprawy nawierzchni drogi Powiatowej biegnącej  
przez  Pęplino  przekaŜemy do  Starostwa Powiatowego. 

 
 
 

Odpowiedź na interpelację Radnego  Piotra Czerwonki 
1. -  w spr. ustawienia  znaku ograniczającego prędkość do 40 km  na 
godz. w m. Wytowno od strony Ustki  

 
 
Wniosek przekaŜemy do zarządcy drogi tj. do Starostwa 
Powiatowego. 
 
 
3. - w spr.  wykonania  placu przed sklepem GS w Wytownie   
 
 
Po rozmowie z Panem Prezesem  GS”SCh” jest pozytywna 
deklaracja pod warunkiem partycypacji  Gminy w  
przedsięwzięciu budowy chodnika . W związku z powyŜszym musi 
być podpisane stosowne  porozumienie, naleŜy  opracować 
dokumentację techniczną . Jest równieŜ pozytywna deklaracja 
Pana Prezesa na realizację robót w Zaleskich i w Wodnicy. W 
związku z powyŜszym musi być wola Rady i zabezpieczenie 
środków finansowych w budŜecie gminy w zadaniu  remontów  
dróg. UwaŜam, Ŝe Komisja Rolnictwa zaopiniuje to zadanie 
pozytywnie. 
 

 
 
  Odpowiedź na interpelację Radnego Bernarda Lipczyńskiego  

- dlaczego Wójt Gminy Ustka nie wyegzekwował kar umownych w 
kwocie 595.642 zł z tytułu niewykonanej umowy przez BETA – STYL. 
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Postawione pytanie jest bezprzedmiotowe. 
Wszelkie kary umowne mogą być dochodzone jedynie w 
przypadku, gdy z winy wykonawcy nie dochodzi do wykonania 
umowy. W omawianym przypadku dwie strony odstąpiły od 
realizacji umowy. 
W przedmiotowej sprawie prowadzone jest postępowanie przez 
Regionalną Izbę Obrachunkową w Gdańsku i Prokuraturę 
Rejonową  w Słupsku. Składałem  w tej sprawie zeznania i nie 
naleŜy do dobrych obyczajów podawanie w takiej sytuacji 
bardziej szczegółowych informacji. 
Pozostaję w głębokim przekonaniu, Ŝe niebawem nastąpi 
umorzenie postępowania w tej sprawie, tak jak to miało miejsce w 
kilku lub kilkunastu  innych przypadkach wszczęcia postępowań 
na skutek doniesień składanych przez niektórych radnych . 
 

 
Radny Bernard Lipczyński 
- Panie Wójcie myli Pan sprawy. Sprawa o opłatach adiacenckich, 
których Pan nie wyegzekwował  595.642 zł nie jest sprawą, którą ja 
poruszyłem . Nie toczy się postępowanie w  sprawie o nie 
wyegzekwowanie tej kwoty poniewaŜ jeszcze nikt o tym nie wie. Jest 
Pana pismo kierowane do „BETY – STYL”  z opinią prawną, Ŝe 
naleŜą się odsetki za niewykonanie zadania zgodnie z umową. 
W spr. opłat adiacenckich  udzielę informacji poniewaŜ jest to 
ukrywane. Za  środki podatników  z budŜetu gminy i Narodowego 
Funduszu Ochrony Środowiska wykonano podział nieruchomości i 
infrastrukturę wodociągową . Pan naszym kosztem  pozwolił się 
wzbogacić prywatnym firmom i osobom prawnym. Pan nie 
odpowiada na temat i kręci. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski 
- kto tu „kręci” to przeczytaliśmy juŜ w prasie . Pan oczernił gminę 
Tok wypowiedzi przerwał radny Bernard Lipczyński . Nastąpiła 
jednoczesna wymiana zdań niemoŜliwa do zapisania. 
Przewodniczący Rady odebrał głos radnemu Bernardowi 
Lipczyńskiemu 
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Ad. 12. Wolne wnioski i informacje.  
 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski 
-  przedstawił informację dot. korespondencji przychodzącej do Biura 
Rady w okresie międzysesyjnym tj. 

 
1. W dniu 24 -03-2005 Pomorski Wojewódzki Inspektor 
Ochrony Środowiska w Gdańsku przekazał ponownie 
skargę z dnia 07-03-2005 r Pani /*wyłączenie jawności na podstawie 

art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność 

osoby/  na działanie Gminy. 
Przedmiotową skargę przekazałem na Komisję 
Rewizyjną celem rozpatrzenia. 

 
2. W dniu 24 -03-2005 r  wpłynęła od  Pani Skarbnik 

Informacja o zastosowanych umorzeniach wierzytelności, 
do których nie stosuje się przepisów – Ordynacja 
podatkowa za 2004 r. 
Przedmiotową informację  skierowałem na Komisje 
Rady celem zapoznania.  
 

3.  W dniu  29 -03-2005  wpłynęła  skarga  pana /*wyłączenie 

jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze 

względu na prywatność osoby/   na działalność Wójta Gminy Ustka, 
którą przekazałem Komisji Rewizyjnej. 

 
4. W dniu 30 -03-2005 r Wójt Gminy Ustka przekazał 
Zarządzenie Nr 0151/78/2005  w spr. sprawozdania z 
wykonania budŜetu na 2004 r. 
Przedmiotowe Zarządzenie  przekazałem na Komisje 
Rady celem  rozpatrzenia.  

 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski 
- wniósł o zapis w protokole , iŜ radny Bernard Lipczyński cały 
czas przeszkadza w prowadzeniu obrad. Zabiera głos bez 
wyraŜenia zgody i komentuje rzeczy, które nie naleŜą w tej chwili 
do toku obrad Sesji.  
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5. W dniu 05 -04-2005 r  Regionalna Izba Obrachunkowa 
przekazała  Uchwałę Nr 36/II/2005 Składu Orzekającego 
RIO w Gdańsku z dnia 24 marca 2005 r w spr. opinii o 
moŜliwości sfinansowania deficytu budŜetowego Gminy 
Ustka.  
 

6. W dniu 06 -04-2005 r wpłynęło pismo Firmy Handlowej 
G.R.SIEMION Poddąbie  w spr. zmiany uchwały Rady 
Gminy dot. punktów sprzedaŜy alkoholu. 
Pismo przekazałem do Urzędu Gminy. 

 
7. W dniu 07 -04-2005 r wpłynął wniosek Komisji Rewizyjnej 
w spr. udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu 
wykonania budŜetu za 2004 r 

 
8. W dniu 15 -04-2005 r wpłynęło pismo Pana /*wyłączenie jawności 

na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze względu na 

prywatność osoby/   w spr. zmiany uchwały Rady Gminy dot. 
punktów sprzedaŜy alkoholu. 

 
 

Sołtys wsi MoŜdŜanowo Stanisław Roskowiński 
1. trzeci rok jest czyszczony rów w MoŜdŜanowie, który został 

zapłacony i nie zrobiony 
 
2. na drodze do Starkowa jest dziura w przepuście. Prosiłem pięć razy i 

dalej jest nie zrobione 
 

3. Świetlica w MoŜdŜanowie – trzy razy byłem u pracowników w Urzędzie i 
udzielano mi informacji, Ŝe będzie wykonany remont. Drugi rok jest 
wykonywany remont  i do tej pory nie wykonano. Kiedy będzie 
wykonany remont Świetlicy.  

 
4. Miał być wykonany asfalt w MoŜdŜanowie i do tej pory nic nie 

zrobiono. Proszę wywiązać się tych obiecanek 
 

5. Remiza OSP w MoŜdŜanowie jest budowana . Moim zdaniem Remiza 
powinna być rozbudowana, a nie budowana poniewaŜ byłby to 
mniejszy koszt. Po wybudowaniu , kto ogrzeje remizę 
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W związku z brakiem dalszych wniosków i informacji 
Przewodniczący Rady Gminy zamknął punkt 12 porządku obrad. 
 
 

 
Ad. 13.  Zakończenie obrad. 
 
 
  
 Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący 

Rady o godz. 1 2 25  zamknął XXV Sesję Rady Gminy Ustka. 
 
 
 Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
 Protokołowała 
 
 GraŜyna Frankiewicz 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


